
 JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Oktatási,  Kulturális, 
Közbiztonsági és Sport Bizottsága 2014. május 29-én 9.30 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal 
tanácstermében megtartott soros nyílt üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira bizottság elnöke, Dzsupin Imréné, Dr. Pácziné Félix Anna, Baloghné 
Dobó Hajnalka, Orosz János bizottsági tag (5 fő)
 
Tanácskozási  joggal  megjelent: Szente  Béla  polgármester,  Vargáné  Vass  Éva  jegyző,  Balázs 
Beatrix igazgatási csoportvezető

Borbás  Elvira  bizottsági  elnök:  Köszönti  a  megjelenteket.  Az  ülést  9.30  órakor  megnyitja. 
Megállapítja, hogy a bizottsági ülés határozatképes, az ülés kezdetekor mind az 5 fő bizottsági tag 
jelen van. 

A jegyzőkönyv  vezetésére  javasolja  Várszegi  József  vállalkozó megbízottját  aki  ezzel  egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és 
Sport Bizottsága az ülésről készülő jegyzőkönyv vezetőjének 5 igen szavazattal -egyhangúlag – 
Várszegi József vállalkozó megbízottját fogadta el.

Borbás Elvira bizottság elnöke: az ülésről készült jegyzőkönyv hitelesítésére javasolja Dzsupin 
Imréné bizottsági tagot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és 
Sport  Bizottsága  az  ülésről  készülő  jegyzőkönyv  hitelesítésére  5   igen  szavazattal  – 
egyhangúlag – Dzsupin Imréné bizottsági tagot fogadta el.

Borbás Elvira bizottság elnöke: a bizottsági ülés meghívóját és a napirendi ponthoz kapcsolódó 
anyagot mindenki megkapta. Ismerteti a napirendi pontokat. 

A napirendi pontokkal kapcsolatban kérdés, hozzászólás, más javaslat nem hangzott el. 

Borbás  Elvira  bizottság  elnöke:  szavazásra  bocsátja  a  bizottsági  ülés  napirendjét.  Aki  ezzel 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és 
Sport  Bizottsága  5  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  -  az  alábbi  napirendet  fogadta  el  a 
nyilvános ülésére:

NAPIREND:

1.) Tájékozódás a régi iskola épületének jelenlegi sorsáról és állapotáról

2.) Egyebek

Borbás Elvira bizottság elnöke: a Községi Könyvtár és Teleház átadásával 2014. május 19-én egy 
kiváló  kezdeményezés  indult  el  Monorierdőn.  Monorierdő  történetét  dolgozta  fel  előadásában 
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Csóka  Géza  a  Fekete  István  Általános  Iskola  egykori  diákja.  Legközelebb  Zlinszky  Zsolt 
országzászló kutató előadását kísérhetik figyelemmel 2014. június 6-án pénteken 18.00 órától „A 
monorierdői országzászló története” címmel.  Javasolja,  hogy vizsgálják meg annak lehetőségét, 
hogy a régi iskola épülete adhatna-e otthont egy helytörténeti kiállítást is magában foglaló helynek, 
melyben  a  múlt  század  iskolája  is  helyet  kapna.  A privatizálás  során  a  régi  iskola  épülete 
magánkézbe került,  állapota  katasztrofális.  Szükség lenne  arra,  hogy egy szakember  statikailag 
megvizsgálja az épületet. Fontos az is, hogy vegyék fel a kapcsolatot az ingatlan tulajdonosával. 
Tekintettel arra, hogy a rendezési terv készítése is folyamatban van, felvetődhet az, az igény is, 
hogy az épületet helyi védettség alá helyezze az önkormányzat. Ez az épület nem az önkormányzat 
ingatlanán van, ezért  elsősorban a képviselőknek kellene megnézni, hogy milyen állapotban van. 
Utána, ha olyan állapotban van, megkérni szakembereket, hogy vizsglálják meg az épület állagát. 
Javasolja, hogy a Képviselő-testület tagjai nézzék meg és vizsgálják meg a régi iskola  épületet.

Baloghné Dobó Hajnalka bizottsági tag: jó ötletnek tartja, javasolja, hogy vizsgálják meg a régi 
iskola épületét a Képviselő-testület tagjai is. 

Borbás  Elvira  bizottság  elnöke:  az  Oktatási,  Kulturális,  Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság 
javasolja  a Képviselő-testületnek,  hatalmazza fel  Szente Béla polgármestert,  hogy  vegye fel  a 
kapcsolatot a régi iskola épületének tulajdonosával, és kérje fel arra, szíveskedjen lehetővé tenni a 
Képviselő-testület és a bizottsági tagok számára, hogy a régi iskola épület állagát szemrevételezzék. 
Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és 
Sport Bizottsága 5 igen szavazattal – egyhangúlag -  az alábbi határozatot hozta:

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Oktatási, Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottsága

12  /2014. (V. 29.) OKKSB  
határozata

a régi iskola épületének jelenlegi sorsáról és állapotáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének Oktatási,  Kulturális, 
Közbiztonsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hatalmazza  fel 
Szente  Béla  polgármestert,  hogy   vegye  fel  a  kapcsolatot  a  régi  iskola  épületének 
tulajdonosával, és kérje fel arra, szíveskedjen lehetővé tenni a Képviselő-testület és a 
bizottsági tagok számára, hogy a régi iskola épület állagát szemrevételezzék. 
Határidő: júniusi soros bizottsági ülés
Felelős: Borbás Elvira OKKSB elnöke, Szente Béla polgármester

1.) Egyebek  
 
Borbás Elvira bizottság elnöke: a gyermeknap sikeresen lezárult. Mindenkinek megköszöni, akik 
segítettek abban, hogy a gyermeknap megvalósuljon. Köszönet a hivatalnak, a képviselőknek, a 
bizottsági tagoknak, a pedagógusoknak, a védőnőnek, mindenkinek köszönet. Június 28-án Falunap 
lesz, ami 29-én hajnali 2.00 óráig tart. Minden feladatot meghatároztak a Falunappal kapcsolatban. 
Folyamatban van a munka. A plakát is készül. A tavalyi évben sok adomány gyűlt össze. Az idén is  
felkeresik a vállalkozókat, hogy fizessék be az önkormányzat kasszájába azt az összeget, amellyel 
támogatni szeretnék a Falunapot. 
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Dzsupin Imréné bizottsági tag: A Falunapon lesz országos polgárőr rendezvény. Fel kell venni a 
környékbeli  polgárőrökkel  a  kapcsolatot  és  megkérdezni,  hogy  ki  tud  ide  eljönni  segíteni  a 
rendezvény biztosítására. Ennek a lerendezése időszerű lenne. 

Borbás Elvira bizottság elnöke: felolvassa a Képviselő-testület 47/2014. (IV. 30.) Kt. határozatát, 
amely a Falunapi rendezvényre vonatkozik. A rendezvényt 2014. június 28-án 8.00 órától június 29-
én 2.00 óráig tartja meg. A rendezvény ideje alatt javasolja a Szabadság utcát az Akácfa utcától a 
Fürdő utcáig, valamint a Fürdő utcát a Szabadság utcától a Bokor utcáig, a Gyöngyvirág utcát a  
Tölgyfa utcától a Szabadság utcáig lezárni. A döntés elfogadását követően haladéktalanul kéri a 
katasztrófavédelemnél jelezni és a szükséges dokumentumokat elkészíteni.  Értesíteni a rendőrséget, 
tűzoltóságot, mentőket, várható létszám 300 fő. A civil szervezeteket, környező települések vezetőit 
levélbe  meghívni.  A környékbeli  lakosokat  szórólapon  keresztül  értesíteni  2014.  június  20-ig, 
melybe megértésüket és türelmüket kérve a rendezvénnyel járó esetleges kellemetlenségek miatt. 
Jegyző asszony vezetésével nagyon precízen meg van ez oldva. Előre is köszönik. Lehet, hogy még 
egy rendkívüli  ülést  fognak összehívni  júniusban,  ez attól  függ, hogy milyen probléma adódik. 
Megköszöni  a  polgárőrségnek a  gyermeknapon végzett  munkáját.  Kéri  a  hivatalt,  hogy írjanak 
köszönő  levelet  a  Monori  Polgárőrség  vezetőjének,  illetve  tagjainak  és  a  Monorierdői 
polgáőröknek,  valamint  a  Jujutsu Kör vezetőinek,  Füzesi  Péter  és  Füzesi  Péternének,  az  iskola 
pedagógusainak,  az intézményvezetőnek Hanyecz Anitának, Herceg Béláné vezető helyettesnek, 
Lehoczki  Juditnak,  Keresztes  Hajnalkának  és  férjének,  a  konyha  dolgozóinak.  Az  Oktatási, 
Kulturális, Közbiztonsági és Sport Bizottság tagjainak, a Képviselő-testület tagjainak és a hivatal 
dolgozóinak is köszönik a segítséget. Ez egy csapatmunka volt, nagyon jól sikerült. Nagyon szépen 
köszönik. A Falunapot hasonlóan kell megoldani.  Más napirend nem lévén, megköszöni a bizottság 
munkáját. A bizottsági ülést 9.45  órakor bezárja. 

K.m.f.

 Borbás Elvira Dzsupin Imréné
bizottság elnöke     jkv. hitelesítő

3


